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Wofoo Foundation Outstanding Leaders Awards (WOLA) 2019-20
和富慈善基金傑出領袖獎2019-20
Application Form 申請表格
*Write on separate sheet(s) if necessary. 如空位不敷應用，可另頁詳列有關資料。

*You are required to submit the printed application form with copies of all supporting documents to the Leadership Qualities Centre, Office of Student Affairs at Room 401, Level 4, The Wing Lung Bank Building for Business Studies, Shaw Campus, Hong Kong Baptist University on or before 8 November, 2019 (5:00pm).

請於二零一九年十一月八日(下午五時)或之前，將本表格列印並連同所有相關證明文件副本交回香港浸會大學逸夫校園永隆銀行商學大樓四樓401室學生事務處領袖素質中心。

A. 
PERSONAL PARTICULARS個人資料 

	Name in English

英文全名
	
	Name in Chinese

中文全名
	
	Gender

性別
	

	Student Number

學生編號
	
	Study Programme

主修科目
	
	Study Year

年級
	

	Mobile Phone No.

手提電話
	
	E-mail

電郵地址
	
	Cumulative GPA

成績累計績點
	


B. 
AWARD / SCHOLARSHIPS ATTAINED曾獲獎項/獎學金

Please write in chronological order and provide copies of supporting documents.請按時間順序填寫, 並提交證明文件副本。
	Year

年份
	Name of Awards / Scholarship

獎項 / 獎學金名稱
	Awarding Authority

頒授單位
	Amount
(if applicable)

金額 (如有)

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	


C. 

Extra-curricular Activities and Services課外活動及服務紀錄

(i) 
Organised by Wofoo Leaders’ Network (WLN) or Wofoo Social Enterprises (WSE) 

由和富領袖網絡或和富社會企業主辦
Please write in chronological order and provide copies of supporting documents.請按時間順序填寫, 並提交證明文件副本。 
	Organiser
主辦單位
	Name and Nature of Activity / Service

活動 / 服務名稱及性質
	Date / Period
活動日期

(yyyy/mm/dd to yyyy/mm/dd)

(年/月/日至年/月/日)
	Position / Achievements

職務 / 貢獻

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	


(ii) 
Others (both inside and outside the University) 

其他 (包括校內、校外)
Please write in chronological order and provide copies of supporting documents.請按時間順序填寫, 並提交證明文件副本。
	Organiser
主辦單位
	Name and Nature of Activity / Service

活動 / 服務名稱及性質
	Date / Period

活動日期

(yyyy/mm/dd to yyyy/mm/dd)

(年/月/日至年/月/日)
	Position / Achievements

職務 / 貢獻

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	


D. 
Leader Statement領袖宣言
i) What leadership qualities do you possess? How would you promote civic responsibilities and motivate your peers to engage with the community and to serve the needy? (Please write in Chinese or English in no more than 500 words)
你認為自己擁有哪些領袖素質？你會如何在校園和社區中推廣責任公民的理念及如何推動朋輩回饋社會、服務有需要的人？ (中或英文，不多於500字)

	


ii) Please propose a community project to serve the needy. What would you do? Why? How would you make it happen?
(Please write in English or Chinese, no words limitation, use separate sheet if necessary)

請構思一個社區服務計劃去幫助有需要的人士。你的計劃是甚麼呢？是甚麼原因促使你實行這計劃？你會如何實現這計劃？(中或英文，字數不限。如有需要，請另紙書寫)

	


E.  Additional Information 附加資料 *Optional選擇填寫*
Any information deemed relevant to the application can be provided below. Please attach supporting document, if any. 

在下方提供任何有助是次申請的附加資料，如有證明文件，請附上。

	


F.  Referee 諮詢人

Please invite ONE referee, preferably the advisor/ organizer of programme you participated in, to complete and return the appended Leadership Assessment Form. 
請邀請1名諮詢人, 盡可能是你參加過的活動負責人或導師, 填寫並交回附頁的領袖評分表。
【  】the referee has been informed to return the Leadership Assessment Form directly to LQC 
on or before 8 November 2019
已告知諮詢人在十一月八日或之前，將填妥的領袖評分表直接交回學生事務處領袖素質中心。

【  】the completed Leadership Assessment Form is enclosed in sealed envelope. 

已隨申請表附上密封好的領袖評分表。
G.  Declaration 聲明

I attest to all the facts in this form and supporting documents submitted. I agree that all decisions made by the organiser and judging panel are final and binding in all respects.   

本人謹此聲明報名表格及有關證明文件的資料真實無訛，並同意主辦單位及遴選委員會全權作出最終決定，本人絕無異議。

_____________________________                               _____________________
Signature of applicant 申請人簽署                                      Date  日期
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